

AFEDEV Doctoral Days

Journées Doctorales du Développement

(in French below)

29-30 January, 2024

The RITM (Réseaux, Innovations, Territoires et Mondialisation) research unit is pleased to host the next edition of the Doctoral Days of the French Association of Development Economics (AFEDEV), which will take place at the Faculté Jean Monnet, Université Paris-Saclay, Sceaux. This event is an opportunity for young PhD students in Development economics to come and present their work in front of an audience composed of other PhD students and faculty. All subjects related to development economics are eligible, and submissions of full articles are expected.

Each PhD participant is expected to present his or her paper and discuss another. Additional discussions will be held by senior researchers. To ensure geographical diversity, we hope that each PhD candidate will be able to attend with a faculty member of his or her institution, but this is not a criterion for acceptance.

The workshop will last for one and a half days. There is no registration fee, but participants are expected to fund their own travel and accommodation. A dinner will be organized in Paris on the evening of the 29th.

Submissions are made using the following [link](#), up until (and including) **December 1**. If you have any questions, please do not hesitate to get in touch with the organizing committee. We are looking forward to seeing you in Sceaux in January!

Organizing committee: [Marie Boltz](#) (BETA), [Florent Bresson](#) (CERDI), [Björn Nilsson](#) (RITM), [Isabelle Rabaud](#) (LÉO), [Maryam Soltani](#) (EconomiX).

L'unité de recherche RITM (Réseaux, Innovations, Territoires et Mondialisation) a le plaisir d'accueillir l'édition 2024 des journées doctorales de l'Association Française d'Economie du Développement, qui se tiendront à la Faculté Jean Monnet à Sceaux. Cet événement est l'occasion pour les jeunes doctorants en économie du développement de venir présenter leurs travaux devant un public composé de doctorants et d'enseignants-chercheurs. Tous les sujets liés à l'économie du développement sont éligibles, et la soumission d'articles complets est attendue.

Chaque doctorant doit présenter un article et en discuter un autre. Chaque article sera également discuté par un enseignant-chercheur. Afin d'assurer la diversité géographique, nous espérons que chaque candidat sera en mesure de venir accompagné d'un enseignant-chercheur de son institution, mais ce n'est pas un critère d'acceptation.

L'atelier durera un jour et demi. Il n'y a pas de frais d'inscription, mais les participants doivent eux-mêmes financer leur déplacement et leur hébergement. Un dîner convivial aura lieu à Paris le 29 au soir.

*Les soumissions se font en utilisant le [lien suivant](#), jusqu'au **1^{er} décembre** (inclus). Nous vous donnons rendez-vous à Sceaux en janvier !*

Comité d'organisation : [Marie Boltz](#) (BETA), [Florent Bresson](#) (CERDI), [Björn Nilsson](#) (RITM), [Isabelle Rabaud](#) (LÉO), [Maryam Soltani](#) (EconomiX).